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RG.0012.26.2017 

 

Protokół Nr 26/17 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 27 lipca 2017 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Wyrażenie opinii w sprawie zmian w modelu kursowania komunikacji 

miejskiej na terenie gminy. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1330 a zakończyła o 1351. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV. 

Inspektor ds. przedsiębiorczości i współpracy z organizacjami społecznymi 

Grzegorz Ścipień poinformował o zgłoszonym wniosku Komisji Rewizyjnej w 

sprawie dokonania weryfikacji funkcjonowania linii MKS do Chwałowic. 

Następnie przedstawił dane dotyczące kursowania autobusów MKS linii nr 18 w 

okresie od stycznia do czerwca między innymi w zakresie liczby pasażerów 

korzystających z usług MKS. 

Przedłożone informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

P. Grzegorz Ścipień powiadomił o wpłynięciu z MKS nowych propozycji 

kursowania autobusów MKS na terenie gminy. W szczególności dotyczy to kursu 
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porannego z godziny 5.35 rozpoczynającego się w m. Chwałowice, ponieważ wg 

posiadanych informacji z tego kursu korzysta mała liczba pasażerów. 

P. Grzegorz Ścipień przedstawił propozycję Wójta Gminy dotyczącą likwidacji 

kursu z godziny 5.35 i aby ten kurs rozpoczynał się od m. Wola Rzeczycka o 

godzinie 5.55. Ponadto Wójt zaproponował wprowadzenie nowego kursu z 

Chwałowic do Stalowej Woli, który zaczynałby się w czasie późniejszym tj. około 

godz. 6.00. 

Komisja po rozpatrzeniu w/w sprawy wyraziła opinię, że kurs na linii 

Chwałowice – Stalowa Wola powinien rozpoczynać o godz. 5.55 i o tej samej 

godzinie  powinien startować kurs z m. Wola Rzeczycka. Kursy popołudniowe 

pozostają bez zmian. 

Opinia została przyjęta w głosowaniu – 5 głosów „za”. 

 

Ad. V. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło zgłosił wniosek o wystąpienie do 

Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Rzeszowie w celu 

usunięcia tam na rz. Strachodzka zbudowanych przez bobry. Tamy są 

zlokalizowane nieopodal mostu przed m. Dąbrówka Pniowska oraz w Pniowie w 

pobliżu cmentarza.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło wystąpił o podjęcie działań w celu 

usunięcia dzikiego śmietniska usytuowanego w międzywalu w Dąbrówce 

Pniowskiej. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

          Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 
 

 


